

SOCIÉTÉ DES NATIONS

*Recueil des Traités et des Engagements
Internationaux enregistrés par le Secrétariat
de la Société des Nations.*

LEAGUE OF NATIONS

Treaty Series

*Publication of Treaties and International Engagements
Registered with the Secretariat of the
League of Nations.*

SOCIÉTÉ DES NATIONS

Recueil des Traités

*et des Engagements Internationaux enregistrés par le
Secrétariat de la Société des Nations.*

VOLUME XXIX**1924****NUMÉROS 1, 2, 3 et 4**

TABLE DES MATIÈRES

	Pages
No. 730. — Allemagne et Danemark :	
Accord pour régler la circulation du bétail de pacage à la frontière germano-danoise, signé à Copenhague le 10 avril 1922	9
No. 731. — Finlande et Suède :	
Convention relative à l'institution d'une Commission de conciliation, signée à Stockholm le 27 juin 1924	19
No. 732. — Autriche et Belgique, et Luxembourg :	
Traité de commerce, signé à Vienne le 14 décembre 1923	37
No. 733. — Afrique du Sud, Australie, Belgique, Bolivie, Brésil, Bulgarie, etc. :	
Protocole relatif à un amendement à l'article 12 du Pacte. Genève, le 5 octobre 1921. ...	67
No. 734. — Afrique du Sud, Albanie, Australie, Belgique, Bolivie, Brésil, etc. :	
Protocole relatif à un amendement à l'article 13 du Pacte. Genève, le 5 octobre 1921. ...	73
No. 735. — Afrique du Sud, Australie, Belgique, Bolivie, Brésil, etc. :	
Protocole relatif à un amendement à l'article 15 du Pacte. Genève, le 5 octobre 1921. ...	79
No. 736. — Empire britannique, France, Italie, Japon et Lithuanie :	
Convention relative au Territoire de Memel, signée à Paris le 8 mai 1924	85
No. 737. — Bulgarie :	
Proposition relative à la protection des minorités grecques en Bulgarie. Genève, le 29 septembre 1924	117

LEAGUE OF NATIONS

Treaty Series

*Publication of Treaties and International Engagements
registered with the Secretariat of the League of Nations.*

VOLUME XXIX

1924

NUMBERS 1, 2, 3 and 4

TABLE OF CONTENTS.

	Pages
No. 730. — Germany and Denmark :	
Agreement regarding the regulation of the grazing traffic on the German-Danish frontier, signed at Copenhagen, April 10, 1922	9
No. 731. — Finland and Sweden :	
Convention concerning the Establishment of a Conciliation Commission, signed at Stockholm, June 27, 1924	19
No. 732. — Austria and Belgium, and Luxemburg :	
Commercial Treaty, signed at Vienna, December 14, 1923	37
No. 733. — South Africa, Australia, Belgium, Bolivia, Brazil, Bulgaria, etc.	
Protocol of an Amendment to Article 12 of the Covenant. Geneva, October 5, 1921 ...	67
No. 734. — South Africa, Albania, Australia, Belgium, Bolivia, Brazil, etc. :	
Protocol of an Amendment to Article 13 of the Covenant. Geneva, October 5, 1921... ..	73
No. 735. — South Africa, Australia, Belgium, Bolivia, Brazil, etc. :	
Protocol of an Amendment to Article 15 of the Covenant. Geneva, October 5, 1921... ..	79
No. 736. — British Empire, France, Italy, Japan and Lithuania :	
Convention concerning the Territory of Memel, signed at Paris, May 8, 1924	85
No. 737. — Bulgaria :	
Proposal relating to the Protection of Greek Minorities in Bulgaria. Geneva, September 29, 1924	117

No. 738. — Grèce :	
Proposition relative à la protection des minorités bulgares en Grèce. Genève, le 29 septembre 1924	123
No. 739. — Finlande et Royaume-Uni :	
Traité de commerce et de navigation, signé à Helsingfors le 14 décembre 1923	129
No. 740. — Finlande et Suède :	
Accord en vue d'amender divers articles de l'Accord postal du 19/22 mai 1922, entre la Finlande et la Suède, signé à Stockholm le 26 juillet 1924	169
No. 741. — Danemark et Finlande :	
Accord en vue d'amender divers articles de l'Accord postal du 19/22 mai 1922, entre le Danemark et la Finlande, signé à Stockholm le 31 juillet 1924	183
No. 742. — Finlande et Russie :	
Convention au sujet de la chasse au phoque et de la pêche dans les eaux territoriales des deux pays (Océan arctique), signée à Helsingfors le 21 octobre 1922	197
No. 743. — Finlande et Russie :	
Convention au sujet de la chasse au phoque et de la pêche dans le lac Ladoga, signée à Helsingfors le 28 octobre 1922	211
No. 744. — Finlande et Pologne :	
Traité de commerce et de navigation, signé à Varsovie le 10 novembre 1923	229
No. 745. — Finlande et Russie :	
Convention concernant l'échange télégraphique entre la République de Finlande et l'Union des Républiques Soviétistes Socialistes, signée à Helsingfors le 18 juin 1924	265
No. 746. — Finlande et Russie :	
Convention concernant l'établissement des communications téléphoniques entre la République de Finlande et l'Union des Républiques Socialistes Soviétistes, signée à Helsingfors le 18 juin 1924	295
No. 747. — Finlande et Russie :	
Convention concernant l'échange postal entre les deux pays, signée à Helsingfors le 18 juin 1924	313
No. 748. — Royaume-Uni et Tchécoslovaquie :	
Traité de commerce et Déclaration additionnelle, signés à Londres le 14 juillet 1923... ..	377
No. 749. — Belgique et Royaume-Uni :	
Echange de notes portant acceptation de l'Arrangement pour l'établissement d'une communication télégraphique directe entre le Congo belge et le Protectorat de l'Uganda et l'Arrangement. Bruxelles, le 29 juillet 1924	389

	Pages
No. 738. — Greece :	
Proposal relating to the Protection of Bulgarian Minorities in Greece. Geneva, September 29, 1924	123
No. 739. — Finland and United Kingdom :	
Treaty of Commerce and Navigation, signed at Helsingfors, December 14, 1923... ..	129
No. 740. — Finland and Sweden :	
Agreement amending various Articles of the Postal Agreement of May 19/22, 1922, between Finland and Sweden, signed at Stockholm, July 26, 1924	169
No. 741. — Denmark and Finland :	
Agreement amending various Articles of the Postal Agreement of May 19/22, 1922, between Denmark and Finland, signed at Stockholm, July 31, 1924	183
No. 742. — Finland and Russia :	
Convention regarding Fishing and Sealing in the Territorial Waters of both Countries in the Arctic Ocean, signed at Helsingfors, October 21, 1922.	197
No. 743. — Finland and Russia :	
Convention with regard to Fishing and Sealing on Lake Ladoga, signed at Helsingfors, October 28, 1922	211
No. 744. — Finland and Poland :	
Treaty of Commerce and Navigation, signed at Warsaw, November 10, 1923	229
No. 745. — Finland and Russia :	
Convention regarding telegraphic communication between the Republic of Finland and the Union of the Socialist Soviet Republics, signed at Helsingfors, June 18, 1924... ..	265
No. 746. — Finland and Russia :	
Convention regarding telephone communication between the Republic of Finland and the Union of Socialist Soviet Republics, signed at Helsingfors, June 18, 1924	295
No. 747. — Finland and Russia :	
Convention concerning postal exchange between the two countries, signed at Helsingfors, June 18, 1924	313
No. 748. — United Kingdom and Czechoslovakia :	
Treaty of Commerce and Accompanying Declaration, signed at London, July 14, 1923	377
No. 749. — Belgium and United Kingdom :	
Exchange of Notes accepting the conditions of the Agreement providing for Direct Telegraphic Communication between the Belgian Congo and the Uganda Protectorate and the Agreement. Brussels, July 29, 1924	389